



To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Ref.#: Finance/1/ 363 /2020 Date:2020-2-2 Subject: <u>Decisions and recommendations of the Board of Directors</u>		السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان الرقم: مالىه/1/ 363 /2020 التاريخ: 2020-2-2 <u>قرارات وتوصيات مجلس الإدارة</u>	
The (Safwa Islamic Bank) declares decisions of the Board of Directors in its meeting No. (1) on 30-1-2020, as follows:		تعلن شركة (بنك صفوة الإسلامي) عن قرارات مجلس الإدارة في اجتماعه رقم (1) بتاريخ 30-1-2020 وكما يلي:	
Subject:	Insert (X) when applied	الموضوع:	
1. Endorse the financial statements and the balance sheet of the Bank as of 31/12/2019 based on the recommendation of the Audit Committee, meeting No, (1) Dated 28-1-2020 Noting that Financial Statements for the year 2019 are subject Central Bank of Jordan approval .	x	1. المصادقة على البيانات المالية والميزانية العمومية للبنك كما في 31/12/2019 بناءً على توصية لجنة التدقيق في جلستها رقم (1) تاريخ 28-1-2020 وهي خاضعة لموافقة البنك المركزي الأردني.	
2.Recommend a (5%) cash dividends distribution for the investors, with the total of JD (5,000,000) to be distributed for each investor according to their share in the capital, decision subject to Central Bank of Jordan approval.	x	2. التوصية للهيئة العامة توزيع ارباح نقدية بنسبة (5%) على المساهمين بقيمة (5,000,000) دينار من رأسمال البنك كل حسب نسبة مساهمته وهي خاضعة لموافقة البنك المركزي الأردني .	
3- The general assembly meeting of the bank will be held on 22-4-2020 at 10:00 am.	x	3. عقد اجتماع الهيئة العامة للبنك في تمام الساعة العاشرة صباحاً من تاريخ 22-4-2020.	
Kindly accept our high appreciation and respect Samer Tamimi CEO		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، سامر تميمي الرئيس التنفيذي	

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديوان
٢٠٢٠ . ٢
الرقم المتسلسل: ٥١
رقم الملف: ٦٥٥١
الجهة المختصة: المدير العام

(Handwritten signature)